
Κέρκυρα, 18/04/2015

Επερώτηση του επικεφαλής της Νέας Ιονίου Πολιτείας, κου Σπυρίδωνα Σπύρου 
προς τον Περιφερειάρχη Ιονίων Νήσων, κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο

Θέμα: ΠΟΡΕΙΑ ΕΣΠΑ

Κατά την περίοδο της πρώτης περιφερειακής αρχής 01/07/2011 έως 31/12/2013 εντάχθηκαν 75 
έργα στο ΕΣΠΑ με δεσμεύσεις 141% του προγράμματος 2007-2013.

Σύμφωνα  με  την  εγκύκλιο  36042/ΕΥΣ  4495  20/8/2013  δόθηκαν  οδηγίες  εξυγίανσης  του 
επιχειρησιακού προγράμματος 2007-2013, ώστε μέχρι την ολοκλήρωσή του το 2015 οι νομικές 
δεσμεύσεις από το επίπεδο του 141% που είχε διαμορφωθεί το τέλος του 2013 να φθάσουν τις 
31/12/2015 στο 106%.

Αυτό  το  πράξαμε  με  επιτυχία  βγάζοντας  από  το  πρόγραμμα  έργα  που δεν  θα  μπορούσαν  να 
ολοκληρωθούν μέχρι το τέλος του 2015. Παράλληλα συμβασιοποιήθηκαν έργα όπως τα οδικά της 
Ζακύνθου, που διέτρεχαν τον κίνδυνο να χαθούν.

Η απορροφητικότητα, παρά την υπερβολική κριτική που δεχθήκαμε τον Αύγουστο του 2014, ήταν 
56% και ενώ είθηστε τον τελευταίο χρόνο του προγράμματος η απορροφητικότητα να τρέχει με 
μεγαλύτερους  ρυθμούς,  σήμερα  που  έχετε  εσείς  την  πολιτική  ευθύνη  της  διαχείρισης  του 
προγράμματος, η απορροφητικότητα δεν ξεπερνάει το 64%. 

Ο χρόνος πού απομένει μέχρι την ολοκλήρωση του ΕΣΠΑ είναι μόνο 8 μήνες, και αν εξαιρέσει 
κανείς κάποια έργα που προχωράνε με αργούς βέβαια ρυθμούς, όπως η παραλιακή Γαρίτσας στην 
Κέρκυρα,  ο  Δίαυλος  και  το Νοσοκομείο στη Λευκάδα,  η ύδρευση στη Ζάκυνθο,  παρατηρείται 
στασιμότητα στην εξέλιξη σημαντικών έργων στην Περιφέρειά μας.

Ερωτάστε

Α. Προβλέπετε να κλείσει το ΕΣΠΑ στο τέλος του 2015 γύρω στο 106%,  κι αν όχι τί προτίθεστε 
να κάνετε για να μη χαθούν Ευρωπαϊκοί πόροι και να μην επιβαρυνθεί το πρόγραμμα Δημοσίων 
επενδύσεων  (εθνικοί  πόροι),  στο  οποίο  τόσο  εύκολα  τελευταία  εγγράφετε  έργα  να 
χρηματοδοτηθούν από πόρους που δεν υπάρχουν;

Β. Το τουριστικό καταφύγιο σκαφών αναψυχής στήν περιοχή σπηλιά στην Κέρκυρα σταμάτησε να 
κατασκευάζεται. Πώς προβλέπετε να ολοκληρωθεί το σημαντικό αυτό έργο για την περιοχή;


